
Hovedbestyrelsesmøde afholdtes i Odense d. 10. april 2018 umiddelbart efter 
afslutningen på generalforsamlingen. 

Der var afbud fra kreds 8 og fra kreds 9. 

 

Formanden takkede for den massive opbakning og for assistance under afviklingen af 
generalforsamlingen. 

 

På mødet her skal der alene nedsættes udvalg, aftales kommende møder herunder 
aftales tid og sted for HB-mødet i september måned. 

 

Formanden gjorde opmærksom på, at der 25. maj træder nye regler i kraft som bl.a. 
vedrører vort medlemsregister. Det er regler omkring registrering og opbevaring af cpr.-
numre, der strammes. Han er i gang med at se på/undersøge problemer og drøfte 
problemerne med Foreningscentralen. 

Der udsendes nærmere retningslinjer. 

 

Formanden foreslog 3 faste udvalg: redaktionsudvalg. Lovudvalg og IT-udvalg. 

 

Som medlemmer af redaktionsudvalget blev foreslået: 

Formand Finn Steen Baad- ( vedr. hjemmesiden) 

Næstformand/sekretær Hans Agerbo Jensen -udvalgsformand og kontakt til politibladet’ 

Medlemssekretær Finn Knudsen  

Kredsformand Ole Steffensen, 

 

Lovudvalg: Hans Agerbo Jensen, udvalgsformand 

Kredsformand Hans Jørgen Blicher Lauritsen 

Kredsformand Bent Leo Frandsen 

 

IT-udvalg: Finn Steen Baad, formand 

Hovedkasserer Poul Erik Jørgensen 

Medlemssekretær Finn Knudsen 

 



It-Udvalget skal bl.a. lave opsøgende arbejde omkring muligheder for en modernisering 
af medlemssystemet. 

 

 

Alle 3 udvalg refererer til hovedbestyrelsen og FU vil på mødet i juni skitsere et 
kommissorium til alle 3 udvalg. 

 

De 3 udvalg blev sammensat som beskrevet og formanden pointerede, at alle udvalg har 
bemyndigelse til at indhente bistand udefra. 

 

Formanden omtalte næste HB-møde, som er aftalt til tirsdag d. 4.-onsdag d. 5. sept. Der 
er nu indkommet tilbud fra Brandbjerg Højskole , 7300 Jelling. 

Men her er deltagerbetalingen væsentlig højere end på hotel Bogense. 

 

Hovedbestyrelsen besluttede, at næste HB-møde afholdes på hotel Bogense d. 4. og 5. 
sept. 2018. 

Formanden afsluttede mødet med at takke alle for en stor og god indsats med 
afviklingen af generalforsamling og ønskede alle en rigtig god sommer. 

 

 

NB: det har senere vist sig, at der først kan afholdes FU-møde d. 16. august 2018. 

 

Hans Agerbo Jensen, sekretær 

 

 


